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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică de către Secretarul general al 
Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, au răspuns prezent toți cei 11 consilieri 
locali în funcție. 

Președinte de ședință este domnul Popescu Gheorghe. Participă la ședință domnul 
Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, 
Secretarul general al Comunei Lelești, Șeful Postului de Poliție Lelești și domnul Turbatu 
Laurențiu. 

Președintele de ședință, domnul Popescu Gheorghe întreabă membrii Consiliului local 
Lelești dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară anterioară din data de 25 
septembrie 2019, cu menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste 
continutul procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate în ședința 
anterioară si îl supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 
11 voturi ,,pentru”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, propune aprobarea ordinii de zi a 
ședinței ordinare stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 150 din 
23.10.2019. Se aprobă cu unanimitate de voturi.  

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocați în ședință 
ordinară potrivit prevederilor art. 134 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
convocarea fiind înregistrată la nr. 5281 din 23.10.2019. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, statului de funcții și 
personal pentru aparatul de specialitate al Primarului Comunei Lelești, 
Județul Gorj 

 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  

Secretarul general al Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin, face 
precizările necesare privind proiectul de hotărâre: ,,A fost o problemă de interpretare vizavi de 
funcția de Secretar general al comunei, inițial a fos aprobată reîncadrarea pe funcția de 
Secretar general (funcție publică specifică de conducere), conform Codului administrativ și s-a 
creat o confuzie la nivelul ANFP vizavi de suprapunerea în evidențe cu funcția de Secretar 
general (înalt funcționar public), astfel încât se impune să revenim la hotărârea anterioară din 
luna august și în loc de ,,Secretar general” să fie înscris ,,Secretar general al comunei. De 
asemenea, codul administrativ ne obligă să transformăm funcția de Inspector asistent de la 
Compartimentul achiziții publice în funcția de Consilier achiziții publice, temporar vacantă”. 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 



 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local comunal si 
a programului obiectivelor de investitii pentru anul 2019 la nivelul Comunei 
Lelești, Judetul Gorj 

 
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  
Discuții:  
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Am primit sume la 

rectificare și propun repartizarea acestor sume pentru suplimentarea cheltuielilor de personal, 
pentru decontarea transportului cadrelor didactice, pentru iluminatul ornamental de sărbători, 
achiziția de mese și bănci pliante necesare organizării de evenimente pentru comunitate și 
pentru alte cheltuieli necesare și utile”.  

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, 
impozitele si taxele locale, precum şi a taxelor speciale, aplicabile în anul fiscal 

2020 la nivelul Comunei Leleşti, Judetul Gorj 
 

Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Nu creștem valorile de 

impozitare din codul fiscal, însă suntem obligați de codul fiscal să le indexăm anual cu indicele 
de inflație, iar pentru anul fiscal următor este vorba de o indexare cu 4,6 %. Rămâne aceeași 
taxă de salubrizare până se finalizează cu fuziunea dintre ADIS Gorj și ADIS ,,Valea Gilortului” 
și urmează să revenim într-o ședință ulterioară. Mai avem o ofertă de servicii de prestare a 
serviciului de salubrizare și de la o altă societate din Severin și urmează să analizăm”. 

Consilier local, Băleanu Ion-Emil: ,,Haideți să vedeți ce este în pădurea lui Căpeț. E plin 
de gunoaie”. 

Consilier local, Popeangă Ion: ,,Acolo vin și aruncă cei din Tg-Jiu, privații aruncă 
gunoaie în pădurile din Lelești”. 

Consilier local, Băleanu Ion-Emil: ,,De ce nu plătește CRH impozit pentru magistrală ? 
Eu propun să amânăm proiectul și să-l analizăm mai bine sau să stabilim acum un impozit 
pentru drumul magistrală”. 

Secretarul general al Comunei Lelești, domnul Mischie Constantin-Cătălin: ,,La drumuri 
și căi ferate, preum și la teren neproductiv este trecută valoarea zero. Nu putem stabili alte 
valori care sunt în contradicție cu codul fiscal. Și nu se face distincție între drum public sau 
privat”. 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Retrag proiectul de 
hotărâre pentru o documentare mai amănunțită”. 

Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe: ,,Am luat de faptul că domnul 

Primar, în calitate de inițiator, retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre”. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea agendei culturale pentru anul 2019 la 
nivelul Comunei Lelești, Județul Gorj 

 

Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și referatul de aprobare a proiectului de hotărâre.  
Nu sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Popescu Gheorghe, supune la vot proiectul de hotărâre. 



Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 
ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali în funcție. 

 
5. Informare privind execuția bugetară pe trimestrul III, anul 2019 

       Nu sunt discuții. 
 

6. Informare privind ducerea la indeplinire a hotărârilor adoptate de 
Consiliul local al Comunei Lelești în trimestrul III, anul 2019 

        
         Nu sunt discuții. 
 
7. Diverse 
 

          Discuții: 
Consilier local, domnul  Popeangă Ion: ,,Am o satisfacție vizavi de achiziționarea meselor 

și băncilor pentru organizarea anumitor evenimente pe raza localității, ajunsesem sclavul 
obștilor. În altă ordine de idei, vreau să vă întreb dacă s-au sistat lucrările la drumul județean?” 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Sunt în grafic cu execuția 
lucrărilor, au termen de 24 de luni”. 

Consilier local, Băleanu Ion-Emil: ,,S-a preluat în pază pădurea ce nu fusese preluată 
până acum. Este nevoie de o comisie de la primărie pentru a borna parcelele de pădure”. 

Consilier local, domnul  Popescu Gheorghe: ,,Vehiculele cu gabarit depășit circulă încă pe 
drumul județean și cel comunal chiar dacă există restricție de tonaj. Vă rog domnule Șef de 
Post să luați măsurile legale și să sancționați astfel de încălcări. În comuna noastră sunt în 
general oameni civilizați, dar sunt și câțiva cu care trebuie să luați măsuri”. 

Șeful Postului de Poliție, domnul Turbatu Laurențiu: ,,Încă nu știu foarte bine 
configurația comunei, dar în scurt timp mă documentez și vă promit că voi lua măsuri, sunt 
receptiv la solicitarea dvs. Am avertizat câteva persoane, mizez întâi pe prevenție și pe urmă 
sancțiuni”. 

Nu mai  sunt discuții. 
 

            Președintele de ședintă, domnul Popescu Gheorghe: ,,Ordinea de zi fiind epuizată 
declar închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
 
 
                 Presedinte de sedință,                                   
                        CONSILIER,                                              Secretar general al comunei,     
                 POPESCU GHEORGHE                          MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


